



Sport New Brunswick Announces New CEO

April 30, 2024 – Fredericton, NB – Sport New Brunswick is pleased to announce the appointment of Cheryl MacDonald as its new Chief Executive Officer (CEO). MacDonald's appointment comes at an exciting time for Sport New Brunswick as we work to build a stronger, valued sport system that increases participation, supports athletes, and assists those responsible for developing and delivering sport programs.

"Cheryl brings a wealth of experience and a variety of perspectives that are going to be incredibly beneficial to the work that Sport NB is doing to enhance and improve the system within New Brunswick. She is a perfect fit for the organization as we continue to deliver on the opportunities and recommendations detailed in the Envisioning Sport Report, and Cheryl's hiring is a big milestone in that process," said Meaghan Donahue Wies, President of Sport NB.

MacDonald has a proven track record of leadership, strategic planning, and relationship building in her previous roles within the sports sector. She comes to us most recently as Director of the Scott McCain and Leslie McLean Centre for Sport, Business and Health at Saint Mary's University, and has valuable experience on both the administrative and academic sides of sport management. As the new CEO of Sport New Brunswick, she will be responsible for overseeing the organization's operations, developing partnerships, and driving initiatives to promote sports participation throughout the province.

"I believe in the value of bringing the benefits of sport to more New Brunswickers and their local communities with an emphasis on inclusion and accessibility. As such, I am enthusiastic about Sport NB's potential to expand and enhance its programming. I am thankful for this opportunity and I look forward to working with the Board and others to elevate Sport NB's impact and legacy." Cheryl MacDonald, newly appointed CEO, Sport NB.

Effective May 13th, help us welcome Cheryl MacDonald to Sport New Brunswick. For more information about Sport NB, please visit www.sportnb.com.

Media Contact

Meaghan Donahue Wies, President of Sport New Brunswick at mlmdonahue@gmail.com.

About Sport New Brunswick

Sport New Brunswick (Sport NB) is a non-profit organization dedicated to the development and promotion of the amateur sport community in New Brunswick. It is a federation that consists of 72 provincial sport organizations and other sport related organizations.



Sport Nouveau-Brunswick annonce la nomination d'une nouvelle présidente-directrice générale

Le 30 avril 2024, Fredericton (N.-B.) – Sport Nouveau-Brunswick (Sport NB) a le plaisir d'annoncer la nomination de Cheryl MacDonald au poste de présidente-directrice générale. Cette nomination survient à un moment passionnant pour l'organisme, car ce dernier travaille à établir un système sportif plus solide et valorisé qui favorise la participation, appuie les athlètes et aide les personnes responsables de l'élaboration et de la mise en œuvre des programmes sportifs.

« Cheryl apporte une vaste expérience et des perspectives diversifiées qui seront des plus avantageuses pour le travail que fait notre organisme en vue d'améliorer le système au Nouveau-Brunswick. Elle est idéale pour Sport NB, alors que nous continuons à miser sur les possibilités et les recommandations détaillées dans le rapport *Envisager le sport*, et son embauche constitue une étape importante de ce processus », a affirmé Meaghan Donahue Wies, présidente de Sport NB.

M^{me} MacDonald a fait ses preuves en matière de leadership, de planification stratégique et d'établissement de liens lorsqu'elle a occupé des postes dans le secteur du sport. Elle a récemment été directrice du Scott McCain and Leslie McLean Centre for Sport, Business and Health à l'Université Saint Mary's, et possède une expérience précieuse tant du côté administratif que du côté universitaire de la gestion du sport. En sa qualité de nouvelle présidente-directrice générale de Sport NB, elle aura pour responsabilité de superviser les opérations de l'organisme, de conclure des partenariats et de mener des initiatives visant à promouvoir la participation sportive à l'échelle de la province.

« Je crois en la valeur d'apporter les avantages du sport à un plus grand nombre de Néo-Brunswickois et Néo-Brunswickoises ainsi qu'à leurs collectivités locales en mettant l'accent sur l'inclusion et l'accessibilité. Je suis donc enthousiaste quant au potentiel de Sport NB de multiplier et d'améliorer ses programmes. Je suis reconnaissante de l'occasion qui m'est offerte d'être la présidente-directrice générale de l'organisme et j'ai hâte de travailler avec le conseil d'administration et d'autres personnes en vue d'accroître l'incidence et l'héritage de Sport NB. »
– Cheryl MacDonald, nouvellement nommée présidente-directrice générale de Sport NB.

Le 13 mai 2024, joignez-vous à nous pour souhaiter la bienvenue à Cheryl MacDonald au sein de Sport NB. Pour avoir des détails sur Sport NB, veuillez consulter www.sportnb.com/fr/.

Personne-ressource pour les médias

Meaghan Donahue Wies, présidente de Sport NB à mlmdonahue@gmail.com.

À propos de Sport Nouveau-Brunswick

Sport Nouveau-Brunswick (Sport NB) est un organisme sans but lucratif voué au développement et à la promotion de la communauté du sport amateur au Nouveau-Brunswick. Il s'agit d'une fédération composée de 72 organismes provinciaux de sport et d'autres organismes liés au sport.